
ZPRÁVA komise zeměděIců zo rok 2074

Komise se sešla, aby vyhodnotila p|nění Strategického p|ánu LEADER v ob|asti zemědě|ství za 6. Rok
reaIizace a posoudi|a monitorovací údaje p|nění strategického dokumentu za období 2oo7 .2013 (n+2).
Monitorovocí údaie dle SPL a skutečnost:

1 projekt v realizaci).

2)skutečnost 0
Rok 2014 byl prvním rokem období PRV 2014-2020. Vzhledem ktomu, že v roce 2014 ještě nebyl spuštěn

Program rozvoje venkova na období 2aL4 - 2020, nebyly a|okovány žádné finanční prostředky pro rea|izaci
Komunitně vytvořené strategie CLLD, a proto nemoh|y být vyhlášeny Žádné v'ýzw.

V roce 20L4 bv|v zVýzvy čís|o 5, která byla vyhlášena v dubnu 2oI3, z FlcHE č.1. rea|izovány a podány žádosti
o prop|acenína E A L Y .

p.č. žadateI Název projektu dotace
L , Bc. J i říG|enc Kůň je minu|ost, traktor je

budoucnost
7s0000

2. Agroland s.r.o. S dobným kypřičem i do
h|oubkv půideme

255000

3 . Petr Kocian Postřik 21. sto|etí 7s0000
4. Opavice a.s. Rekonstrukce střechy

víceúče|ové haly a eko|ogický
ohřev vody

s80000

Projekt v realizaci:
5. oDV oldřišov Vá|ku s p|eve|y vyhrajeme 580000

lVÝzw č. 5. Žadate| oDV o|dřišov před|ožil Žádost o prod|ouženírealizace projektu a jeho prop|acenído dubna
2015. Jedná se o projekt: Válku s p|eve|y vyhrajeme.

Co nás čeká v příštím období?

V příštím období, tj. do roku 2020 +2 bude v'ýše dotací pro zemědě|ský sektor odvozena od rnýstupů vyp|'ývajících
ze Strategického dokumentu CLLD, ktený je v současnosti v dokončovacím procesu. Již teď je však jistě, že
z Programu rozvoje venkova budou umožněny investiční akce pro zemědělské žadatele na území MAS H|učínsko.
Rovněž budou podporovány akce zaměřené na spo|upráci zemědělských uýrobců, zpracovate|ů a da|ších aktérů na
našem území.

Strategie EU v oblasti podpor zemědělství, potravinářsWí a zpracovate|ského průmys|u je směrována na
regiona|itu. Cí|em je, aby regioná|ní produkty by|y vyrobeny, nabízeny a spotřebovány v daném regionu, na bázi
partnerství a spolupráce.

Zemědě|ská Komise doporučuje všem zemědělcům, zpracovate|ům a potravinářům v našem regionu, aby v rámci
diverzifikace zemědělské činností uvažovaIi o prohlubování a rozšiřování činností a spo|upráce v souladu se strategií
EU. Je třeba bed|ivě s|edovat v'ývoj dotací do zemědělství v rámci EU tak, abychom mohli včas reagovat a tak
čerpat maximum fi nančních prostředků.

V H|učíně, dne 20. 3' 2015
lng' Fojtík oldřich


